
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 11 2019
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2019-12-14 § 162 – 177

Art Huvudstyrelsemöte
Tid 10:00
Plats Apelvägen 7
Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Jan Flodin, Tomas Cassanelli, 

Anders Larsson, Susanne Lindström (delvis), David Arvidsson (delvis)

Ansvarig
§ 162 Öppnande

§ 163 Dagordning

§ 164 Föregående
Protokoll

Thomas hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 165 Kansli info Skickat ut information från fritid angående barnkonventionen.

Utskick till ledare att alla som arbetar med barn skall redovisa ett 
registerutdrag från polisen. Gäller även ledare för sommar-
fotbollsskolan.

Svara på miljöenhetens mail med frågor om tillsyn och skötsel av 
konstgräsplanen. Skicka utkast till styrelsen för kommentarer.

Redovisning från höstmötet
Få deltagare på mötet. Förslag till lottförsäljning antogs. Protokoll 
kommer inom kort att skickas ut.

MC

TT

§ 166 Ekonomi Gräsklippning ej redovisat klart. Styrelsen beslutade att avräkna 5% 
på sista fakturan eftersom vi inte kunnat klippa ytan vi landsvägen. 
Formulera ett förslag till motivering.

Styrelsen önskar bjuda in vägföreningen till ett möte om klippning 
2019/2020.

Ekonomin fortsatt under kontroll. Prognos ca 100 000 kr i överskott.

Styrelsen beslutade att köpa in nya lås till fastigheterna. En kostnad 
på ca 100 000 kr. Kontrollera om larmet kan integreras med nytt 
låssystem.

Styrelsen beslutade att lösa in ett av föreningens mindre lån på 15 
000 kr.

Nya bollar är beställda.

TT

MC

MC

§ 167 Sponsring Inget att rapportera.



Ansvarig
§ 168 Fotboll Junior och reservlagsserie skall vara anmälda senast 9 jan

Ungdomslag och skall vara anmälda 15 feb.

Starta upp möten kommer att vara mellan 18 feb till 26 mars. 
Information kring spelordningsmöten kommer att skickas ut till alla 
ledare.

Vinterträning för målvakter finns. Info har skickats ut till ledare.

Senior och junior v 14
Ungdom (13-16 är) v 16
Barn (9-12 år) v17

Cup 5 mot 5 och 9 mot 9 helgen v 13 ihop med IKK.

Rapport från Representantskapsmötet:
Positivt – många nyanmälda dam och herrlag
Div. 4 dam: Förslag är att göra en enkelserie och ha fler lag 
eftersom 2 dubbelserier gör att man blir känsliga för om lag hoppar 
av. Stökigt kring matcher och matcharrangemang (Herr). GFF 
redovisade statistik från fair play tabell de senaste åren vilket man 
använt som ett sätt att över tid se utveckling. Intressant var att det 
var en puckel för några år sedan men att det de senaste åren lugnat 
ner sig. Väldigt stor skillnad mellan dam och herrserier, där 
damserier inte har några problem utan lagen sköter sig mycket bra. 
GFF redovisade en handlingsplan med åtgärder för de 
lag/föreningar/spelare som inte sköter sig (många varningar, 
utvisningar m m) per match. T.ex. obligatorisk utbildning, fler 
domare på matcherna, matchobservatörer m.m. De kommer också 
att sammanställa ett material för matchvärdar på hemmamatcher 
samt för matchvärd som följer med sitt lag på bortamatcher. 

Rapport från Föreningsutvecklingsmötet:s
Övergångspolicy. 54 klubbar är med i Göteborgs regionen. Inom 
Kungälvs-klubbarna är det brukligt att klubbarna kontaktar 
varandra. Diplomerad förening, Svenska fotbollsförbundet har 
information på sin hemsida. Spelarutveckling, diplom C utbildning 
(tränar utbildning) obligatorisk för alla ledare fr o m det år man 
fyller 15.

Ledare P05-P08 önskar träffa representant för styrelsen. De kallar 
till möte.

MC

MC

TT/TC
§ 169 Innebandy  Finns förfrågan om ett innebandylag för damer i RUFs regi.

§ 170 Gymnastik Inget att rapportera



Ansvarig
§ 171 Boule Inget att rapportera

§ 172 Bordtennis Ska delta på Veteran SM i bordtennis.

Ungdomsgrupp med 10-12 spelare.
§ 173 Förenings-
organisation /
Föreningsutveckling

Utbildning för styrelsen för att få föreningen att gå framåt. Vi tar 
hjälp av SISU. Någon gång i början på 2020. Ev tillsammans med 
styrelsen i Kareby IS. Även utbildning angående Diplomerad 
förening denna dag.

Hantering av livsmedel behöver förbättras. Bättre information till 
medlemmarna. Till säsongen 2020 skall hygienregler sättas upp i 
kiosk och i köket stora lokalen.

OK att B-plan inte är spelbar nästa år. Anläggningsgrupp träffas i 
mellandagarna för att diskutera arbetet närmare, Susanne kallar till 
mötet. Förslag till åtgärder på anläggningen i samband med 
ombyggnaden av B-plan skickas till Susanne Lindström.

MC / TC

TT

SL

§ 174 Övriga frågor Nytt tak på spelarbås A-plan och Konstgräsplan. Kontrollera om 
herrlaget kan göra det vid lämpligt tillfälle.

Matchuret är dåligt. Ta fram kostnad för ett nytt och att eventuellt 
flytta den så att den även går att använda den för konstgräset.

Byte av tidur för utebelysning omklädningsrum 5-7.

Ett element i stora lokalen som inte vill bli varmt. Vi ber Dan 
Flodin om hjälp

Kiosken och speakerbåsdelen kan förbättras. Finns flera ideer om 
detta. Ta fram ett konkret förslag.

Städningen av källarvåningen fungerar inte så bra. Prata med 
Kenneth.

JF

JF

TT

JF

TC

MC



Ansvarig
§ 175
Planering/Aktiviteter

Styrelsen beslutade att under 2020 ha styrelsemöten i huvudsak på 
tisdagar.

Planering 2020
- Styrelsemöten tisdagar 19:00

7/1, 4/2, 3/3, 7/4, 5/5, 2/6, 11/8, 1/9, 6/10, 3/11, 
12/12 (lördag)

- Ledarträff: 26/1 (söndag) 17:00-20:00
- Årsmötet: 11/3  (onsdag) 19.00
- Vårens arbetsdag: 4/4 9:00-12:00
- Sommarfotbollsskolan: 11-12/6, 15-16/6
- 3 mot 3 och 5 mot 5 sammandrag 30-31/5
- RUF-dagen 22/8 10:00-14:00
- Höstens arbetsdag: 19/9 9:00-12:00
- CUP 28-29/3, preliminärt 24-25/10
- Årsfest: 4/11
- Höstmöte: 11/11 (onsdag) 19:00

§ 176 Nästa möte Nästa möte är 7/1-2020

Robert står för fika.

§ 177 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..

Thomas Thunberg Susanne Lindström
Ordförande Sekreterare


